

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular from Religious Affairs Committee (2016 - 2017)

宗教組通告(二零一六至二零一七年度)

【Watoto --- Evangelical Meeting】

【Watoto - 佈道會】

2 December 2016

Dear Parents,

Watoto is an holistic care programme that was initiated as a response to the overwhelming number of orphaned children and vulnerable women in Uganda. It is positioned to rescue an individual, raise each one as a leader in their chosen sphere of life so that they in turn will rebuild their nation.

The choir presents Watoto's vision and mission through their stories, music and dance. Watoto choirs act as ambassadors to raise awareness about the plight of the orphaned and vulnerable children of Africa.

"Do not forget to show hospitality to strangers, for by so doing some people have shown hospitality to angels without knowing it." (Hebrews 13:2) Let us grab this precious chance to share God's good news with the African children!

Date: 10 January 2017 (Tuesday)

Time: 7:30 p.m. - 9:00 p.m.

Venue: 4/F School Hall, PAOC Ka Chi Secondary School

Ticket: Each student is entitled to hold a maximum of 5 tickets (Free Tickets)

Terms & Conditions for Admission:

1. Free seating and seating is on first come first served basis. Early arrival at the venue is recommended.
2. The concert is more suitable for children aged 6 or above because the sound pressure level of the concert can be as high as 105 dB.
3. Please do not occupy seats for others.
4. In case of full house, please proceed to the live broadcasting room.
5. The organiser reserves the right to make any other arrangements.

Due to limited seating, parents who are interested in attending the meeting must reserve the ticket(s) on or before 5 December 2016. Please fill out the reply slip and ask your child to return the form to the class-teacher and to Ms. Grace Law.

In Christ,

Mr. Stephen Lee

(Head of Religious Affairs Committee)

敬啟者：

Watoto 關懷兒童事工是一項整全的關懷計劃，旨在回應成千上萬的烏干達孤兒和無助婦女的需要，拯救他們脫離困境，培養他們成為領袖，讓他們運用一技之長重建自己的國家。

合唱團的小朋友，藉故事、音樂及舞蹈把 Watoto 的目標與使命活潑地呈現出來；更擔起大使的角色，引起世界關注非洲孤兒和無助孩童的苦況。每個合唱團小朋友都經歷過父母雙亡的悲慘遭遇，雙親不是死於戰禍就是危疾。現時他們入住 Watoto 兒童村，並藉著巡迴演出，讓小朋友接觸不同文化增廣見聞，也從中建立他們的自信和勇氣，逐步引領他們走出絕望與悲痛。

「不可忘記用愛心接待客旅，因為曾有接待客旅的，不知不覺就接待了天使。」(希伯來書 13:2) 讓我們爭取今次的機會，與一班非洲小朋友一同分享神的喜訊！

日期： 2017 年 1 月 10 日 (星期二)
時間： 下午 7:30-9:00
地點： 本校四樓禮堂
門票： 每人最多可預留五張門票(門票免費)

入場須知及條款細則

1. 一人憑一票免費入場。
2. 不設劃位，座位先到先得，敬請提早到達場地。
3. 音樂會音量達 105 分貝，比較適合六歲以上人士參與。
4. 如音樂會主要場地已滿座，請依照接待人員指示到同步轉播場地觀賞音樂會。
5. 敬請合作，切勿為未到場的親友霸佔座位。
6. 大會有權作出任何入座安排及決定。

由於座位有限，懇請有興趣出席的家長務必於**二零一六年十二月五日 (星期一)**預留門票。請填妥以下之回條，囑 貴子弟儘早交予班主任，再轉交予羅樂嘉老師。

此致

貴家長

宗教組主任
李德慰老師

謹啟

二零一六年十二月二日

【Reply Slip 回條】

Please return this reply slip to the class-teacher or Ms. Grace Law on or before 5 December 2016.
請於二零一六年十二月五日 (星期一) 或以前將此回條交回班主任，再轉交予羅樂嘉老師。

Dear Mr. Lee,

I have received circular about "Watoto --- Evangelical Meeting".

敬覆者：頃接家長通告，藉悉 貴校【Watoto - 佈道會】事宜。

I would like to reserve ticket(s) for the Watoto Evangelical Meeting.

本人欲報名參與 Watoto 佈道會。

No. of tickets 門票 1 2 3 4 5

I will not attend the event. 本人未能出席。

此覆

加拿大神召會嘉智中學宗教組主任

Name of Student	學 生 姓 名	_____
Class	班 別	_____
Class Number	學 號	_____
Name of Parent	家 長 姓 名	_____
Signature of Parent	家 長 簽 名	_____
Phone No. of Student	學 生 電 話	_____
Phone No. of Parent	家 長 電 話	_____
Date	日 期	_____